

Public course

The categories for the language courses (public course) are specified as below:

- **Business German course:**
 - Level A1, A2, B1.1/B1.2, B2, C1 (according European reference)
 - Preparation course for official level test
- **Business English course:**
 - Advanced English

商务德语课程

Business German courses

Features

- Very experienced teacher
- Convenient time schedule (Evening and weekend)
- Training location near CBD
- Practical and efficient learning approach
- Small classes: A1: 7-18 students per class
- A1/A2/B1/B2/C1: 6-12 Students per class
- 资深教师
- 便利的时间安排 (晚上和周末)
- 培训地点在 CBD 附近
- 高效实用的教学方法
- 小班开课: A1:每 7-18 人
- A1/A2/B1/B2/C1: 6-12 人

商务德语 A1

Business German Courses A1

目标与内容 Objectives and Content

理解日常的习惯用语并能讲简单的句子；能表明具体的需要；当对方讲话慢且清楚时，能够进行简单的交流。

This course will elevate your German proficiency to a level at which you can understand and use familiar everyday expressions and very basic phrases aimed at satisfying concrete needs. You will be able to introduce yourself and others and ask or answer questions about personal details such as where he/she lives, people he/she knows and things he/she has. You will become capable of interacting in a simple way provided the other person talks slowly and clearly and is prepared to help.



日期/ Duration	2015年03月18日 – 2015年07月15日 2015年08月26日 – 2014年12月20日	18.Mar. 2015 –15.Jul.2015 26.Aug.2014- 20.Dec.2015
时间/ Time	周三, 周五: 18:15 – 20:45 周日: 9:00 – 12:15	Wednesday, Fridays: 6:15 – 8:45pm ; Sundays: 9:00am – 12:30pm
课时/ Course Units	150 (1 课时为 45 分钟) (one unit = 45 min.)	
价格/ Price	会员: 7,800 人民币 非会员: 8,600 人民币 教材费: 300 人民币	Member: RMB 7,800 Non-Member: RMB 8,600 Textbook fee: RMB 300
语言 / Language	德语	German
地点/ Venue	北京市朝阳区东三环北路 8 号 亮马河大厦 2 座 8 层	Landmark Tower 2, North Dongsanhuan Road 8, Chaoyang District, Beijing

商务德语课程 A2

Business German Courses A2

目标与内容 Objectives and Content

A2:理解涉及身边事务，比如家庭、购物及工作的句子和常用语，能够描述自己的来历和学历及与基本需要相关的事情

A2: Can understand sentences and frequently used expressions related to areas of most immediate relevance (e.g. very basic personal and family information, shopping, local geography, employment). Can communicate in simple and routine tasks requiring a simple and direct exchange of information on familiar and routine matters. Can describe in simple terms aspects of his/her background, immediate environment and matters in areas of immediate need.

日期/ Duration	2015年03月17日 – 2015年7月09日 2015年08月25日 – 2015年12月20日	17.Mar, 2015 09.Jul.2015 25.Aug, 2015-20.Dec.2015
时间/ Time	周二, 周四: 18:15 – 20:45 周日: 14:00 – 17:15	Tuesdays, Thursdays: 6:15pm – 8:45pm, Sundays: 14:00pm – 17:15 pm
课时/ Course Units	150 (1 课时为 45 分钟) (one unit = 45 min.)	
价格/ Price	会员: 7,800 人民币 非会员: 8,600 人民币 教材费: 300 人民币	Member: RMB 7,800 Non-Member: RMB 8,600 Textbook fee: RMB 300
语言 / Language	德语	German
地点/ Venue	北京市朝阳区东三环北路 8 号 亮马河大厦 2 座 8 层	Landmark Tower 2, North Dongsanhuan Road 8, Chaoyang District, Beijing

商务德语课程 B1.1/B1.2

Business German Courses B1.1/B1.2

目标与内容 Objectives and Content

B1.1/B1.2: 在使用清晰的标准语言以及涉及工作，学校等方面的平常事物时，能够理解要点；去旅行没问题；能简单地就一般话题和自己感兴趣的领域发表自己的看法；能简短的讲明计划和阐述观点。

B1.1/B1.2: Can understand the main points when clear, standard language is used and the focus is on familiar topics associated with work, school, leisure time, etc. Can deal with most situations typically encountered when travelling in the language region. Can express him/herself simply and coherently regarding familiar topics and areas of personal interest. Can report on experiences and events, describe dreams, hopes and goals as well as make short statements to justify or explain his/her own views and plans.

日期/ Duration	2015年03月16日 – 2015年7月08日 2015年08月24日 – 2015年12月21日	16.Mar, 2015-08.Jul.2015 24.Aug, 2015-21.Dec.2015
时间/ Time	周一, 周三: 18:15 – 20:45 周六: 09: 00 – 12: 30	Mondays, Wednesdays: 6:15pm – 8:45pm, Saturdays: 9:00am – 12:30pm
课时/ Course Units	150 (1 课时为 45 分钟) (one unit = 45 min.)	
价格/ Price	会员: 7,800 人民币 非会员: 8,600 人民币 教材费: 300 人民币	Member: RMB 7,800 Non-Member: RMB 8,600 Textbook fee: RMB 300
语言 / Language	德语	German
地点/ Venue	北京市朝阳区东三环北路 8 号 亮马河大厦 2 座 8 层	Landmark Tower 2, North Dongsanhuan Road 8, Chaoyang District, Beijing

商务德语课程 B2

Business German Courses B2

目标与内容 Objectives and Content

能理解一篇复杂文章中的具体或抽象主体基本内容，包括学习者专业领域的技术性讨论课题。能比较自如流利地跟讲本族语的人进行交际，双方都不感到紧张。能清楚、详细地谈论广泛领域的话题，能就时事发表自己的观点，并能对各种可能性陈述其利弊。

A normal conversation with native speakers is possible without major difficulties for either party. Can express himself/herself clearly and explicitly for a broad range of topics. Can explain his/her point of view on a current issue and can list advantages and disadvantages of alternative possibilities.

日期/ Duration	2015年03月16日 – 2015年7月13日 2015年08月24日 – 2015年12月21日	16.Mar, 2015-13.Jul.2015 24.Aug, 2015-21.Dec.2015
时间/ Time	周一, 周四: 18:15 – 20:45 周六: 09: 00 – 12: 30	Mondays, Thursdays: 6:15pm – 8:45pm, Saturdays: 09:00am – 12:30pm
课时/ Course Units	150 (1 课时为 45 分钟) (one unit = 45 min.)	
价格/ Price	会员: 7,800 人民币 非会员: 8,600 人民币 教材费: 300 人民币	Member: RMB 7,800 Non-Member: RMB 8,600 Textbook fee: RMB 300
语言 / Language	德语	German
地点/ Venue	北京市朝阳区东三环北路 8 号 亮马河大厦 2 座 8 层	Landmark Tower 2, North Dongsanhuan Road 8, Chaoyang District, Beijing

商务德语课程 C1 Wirtschaftskommunikation C1

目标与内容 Objectives and Content

理解篇幅较长且内容广泛的文章；能够自如流畅的表达；能在社会交往，工作或接受培训和学习时灵活的运用语言。

Can understand a wide range of demanding, longer texts, and recognize implicit meaning. Can express him/herself fluently and spontaneously without much obvious searching for expressions. Can use language flexibly and effectively for social, academic and professional purposes. Can produce clear, well-structured, detailed text on complex subjects, showing controlled use of organizational patterns, connectors and cohesive devices.

日期/ Duration	2015年03月17日 – 2015年08月04日 2015年08月25日 – 2015年12月29日	17.Mar.2015 – 04.Aug.2015 25.Aug.2015- 29.Dec.2015
时间/ Time	周二: 18:15 – 20:45 周日: 09:00 – 12:30	Tuesdays: 6:15 – 8:45pm; Sundays: 9:00am– 12:30pm
课时/ Course Units	110 (1 课时为 45 分钟) (one unit = 45 min.)	
价格/ Price	会员: 5,800 人民币 非会员: 6,400 人民币 教材费: 300 人民币	Member: RMB 5,800 Non-Member: RMB 6,400 Textbook fee: RMB 300
语言 / Language	德语	German
地点/ Venue	北京市朝阳区东三环北路 8 号 亮马河大厦 2 座 8 层	Landmark Tower 2, North Dongsanhuan Road 8, Chaoyang District, Beijing

德语备考提高班 A1/A2/B1 (歌德语言等级证书)

Preparation course for the Goethe-certificate test A1/A2/B1

目标与内容 Objectives and Content

要顺利地通过语言水平考试，获得官方认证的最权威的德语语言证书之一，歌德学院语言等级证书，了解考试的模式是很重要的。我们很乐意让您熟悉考试的模式，并为您提供考前培训：

一位具有监考经验，且教学经验丰富的老师将会用德语和中文在以下几个方面对您进行训练：

- 考试模式介绍
- 模拟考试
- 在考试中的注意事项
- 考试的咨询

In order to pass the exam and to obtain the Goethe Certificate which is one of the most authoritative certificates for the German language, it is very important to know the structure of the exam. We would like to make you familiar with the structure of the Goethe Certificate Exam and offer you an extra training about it.

An experienced teacher will practice the following topics with the participants in Chinese and German:

- Structure of the exam
- Exam simulation
- Things you should pay attention to at the exam
- Consulting about the exam

参加对象 Target Group

需要参加官方语言等级考试的同学。

Students who would like to take the Goethe Certificate Exam.

A1 备考班安排/Course plan for level test A1		
上课日期和时间 / time schedule	2015年07月11、12日 2015年08月15、16日 周六, 周日: 13: 30-17: 30	11. and 12. Jul. 2015 17. and 16. Aug. 2015 Saturday and Sunday: 13:30-17:30
7/8 月考试日期 / Examen Date in Jul. And Aug.	2015年7月22日 2015年8月29日 (每次大概4-5小时, 每个月都有考试日期, 详情请垂询)	22. Jul. 2015 29. Aug. 2015 (4-5 hours for each test, the test will be hold each month. For details of time schedule please kindly contact us)
课时/ Course Units	10 课时 (1 课时为 45 分钟) /10 units (one unit = 45 min.)	
价格/ Price	会员: 600 人民币; 非会员: 700 人民币	Member: RMB 600; Non-Member: RMB 700
语言 / Language	德语	German
地点/ Venue	北京市朝阳区东三环北路8号亮马河大厦2座8层	Landmark Tower 2, North Dongsanhuan Road 8, Chaoyang District, Beijing

A2 备考班安排/Course plan for level test A2		
上课日期 /Time schedule	2015年07月18、19日 2015年08月22、23日 周六, 周日: 13: 30-17: 30	18. and 19. Jul. 2015 22. and 23. Aug. 2015 Saturday and Sunday: 13:30-17:30
7/8 月考试日期 / Examen Date in Jul. and Aug.	2015年7月23日 2015年8月30日 (每次大概 4-5 小时, 每个月都有考试日期, 详情请垂询)	23. Jul. 2015 30. Aug. 2015 (4-5 hours for each test, the test will be hold each month. For details of time schedule please kindly contact us)
课时/ Course Units	10 课时 (1 课时为 45 分钟) / 10 units (one unit = 45 min.)	
价格/ Price	会员: 600 人民币 非会员: 700 人民币	Member: RMB 600 Non-Member: RMB 700
语言 / Language	德语	German
地点/ Venue	北京市朝阳区东三环北路 8 号 亮马河大厦 2 座 8 层	Landmark Tower 2, North Dongsanhuan Road 8, Chaoyang District, Beijing

B1 备考班安排/Course plan for level test B1		
上课日期 / Course Date	2015年07月8 - 19日 2015年08月12 - 24日 周一, 周三: 18:15 - 20:45 周六: 09: 00 - 12: 30	08. - 19. Jul. 2015 12. - 24. Aug. 2015 Mondays, Wednesdays: 6:15 - 8:45pm; Saturday: 09:00am - 12:30am
7/8 月考试日期 / Examen Date in Jul. and Aug.	2015年7月22-24日 2015年8月29-30日 (每次大概 6-7 小时, 每个月都有考试日期, 详情请垂询)	22.-25. Jul. 2015 29.-30. Aug. 2015 (6-7 hours for each test, the test will be hold each month. For details of time schedule please kindly contact us)
课时/ Course Units	20 课时 (1 课时为 45 分钟) / 20 units (one unit = 45 min.)	
价格/ Price	会员: 1,000 人民币 非会员: 1,200 人民币	Member: RMB 1,000 Non-Member: RMB 1,200
语言 / Language	德语	German
地点/ Venue	北京市朝阳区东三环北路 8 号 亮马河大厦 2 座 8 层	Landmark Tower 2, North Dongsanhuan Road 8, Chaoyang District, Beijing

商务英语提高班 Advanced English in Business

目标与内容 Objectives and Content

It covers Business English communication in most aspects in a company with an emphasis on cultural expectations and the western way of performing tasks and thinking about business. The class covers practical and effective methods for dealing with English communication in a professional manner. Each class includes conversation and/or writing, vocabulary and cultural tips.

此课程全方面涵盖商务英语交流内容，侧重于跨文化背景下的商务英语交流。课程包括商务英语对话，写作，跨国公司里跨文化交流的内容，具有很强的实用性。

参加对象 Target Group

People who are at an intermediate (or above) English level and want to improve their English communication skills in Business. 具有中级及以上的英语水平，希望提高商务英语交流水平人士。

大纲 Outline

- 大纲和术语
- 有效和专业的邮件写作
- 市场和销售英语
- 有效的电话交流
- 与上司交流
- 做决定
- 跨国公司里管理员工
- 财务信息
- 报告写作
- 影响交流的文化差异
- 会议交流/突出重点
- Corporate Overviews and Terminology
- Effective and Professional Looking Emails
- Marketing and Sales
- Effective Telephone Calls
- Talking to the Boss
- Decision Making
- Managing Staff in a Multinational Company
- Giving Financial Information
- Report Writing
- Cultural Differences that affect Communication
- Communicating in Meetings/Getting Your Point Across

日期/ Duration	2015年03月23日 – 2015年07月6日 2015年07月06日 – 2015年10月24日 2015年10月26日 – 2016年01月30日	23. Mar. 2015 – 6. Jul. 2015 06. Jul. 2015 - 24. Oct. 2015 26. Oct. 2015 - 30. Jan. 2016
时间/ Time	周一: 18:15 – 20:45 周六: 14:00 - 16:45	Mondays: 18:15 – 20:45 Saturdays: 14:00 - 16:45
课时/ Course Units	80 课时/units (1 课时为 45 分钟) (one unit = 45 min.)	
价格/ Price	会员: 5300 人民币 非会员: 5800 人民币	Member: 5300 RMB Non-Member: 5800RMB
语言 / Language	英语 English	
地点/ Venue	北京市朝阳区东三环北路 8 号亮马河大厦 2 座 8 层	Landmark Tower 2, North Dongsanhuan Road 8, Chaoyang District, Beijing

For more information please kindly contact us:

Mr Ji Zhuoyi
Phone: 65396685
E-Mail: ji.zhuoyi@bj.china.ahk.de